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PROTOKÓŁ NR XLV/2022 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 26 maja 2022 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 15 Radnych. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 12.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Agnieszka Wiadrowska  - Zastępca Skarbnika 
4. Pani Dorota Dmowska – Paczuska - Sekretarz Gminy 
5. Pan Rafał Trochimiuk  - Radca Prawny 
6. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
7. Pani Barbara Myrcha   - Kierownik GOP 
8. Pan Dariusz Stopa   - Dyrektor Delegatury Urzędu Marszałkowskiego w Siedlcach 
9. Pan Sławomir Kordaczuk  - Dyrektor Muzeum Regionalnego w Siedlcach 
 
XLIV Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce oraz Przewodniczący Rady wręczyli tablice oraz pogratulowali 
wygranych wyborów nowym Sołtysom Pani Ewie Osiadała i Panu Grzegorzowi Barszcz.  
 
Pan Sławomir Kordaczuk Dyrektor Muzeum Regionalnego w Siedlcach wyraził podziękowanie Panu 
Wójtowi za dobrą współpracę.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad. 
Uwag i wniosków do porządku obrad nie zgłoszono.  
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 
2. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy; 
3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 
4. Debata na temat raportu o stanie Gminy; 

- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Siedlce; 
5. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Siedlce wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu za rok 2021 
  
- przedstawienie sprawozdań,  

- odczytanie opinii RIO o przedłożonym przez Wójta Gminy Siedlce sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Siedlce za rok 2021,  

- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Siedlce,    

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Siedlce,  

- dyskusja,  
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- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Siedlce 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok,  

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Siedlce absolutorium z wykonania budżetu 
Gminy Siedlce za 2021 rok,  

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022 rok; 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie; 
9. Podjęcie uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci i wyżywienie w 

żłobku prowadzonym przez Gminę Siedlce; 
10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 

2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso należności 
podatkowych pobranych od osób fizycznych; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 
2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Siedlce; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Golice; 
15.  Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej 

rozliczania oraz kontroli zleconego zadania, udzielanych z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom 
ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Siedlce; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 148, 149, 150 we wsi Stare Opole, w gminie Siedlce; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 475/11, 475/13, 475/16, 475/17, 475/18, 475/9, 511/2, 545/7, 601 we wsi Żelków-
Kolonia, w gminie Siedlce; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Nowe Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, 
Ujrzanów, Żelków-Kolonia; 

19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Stok Lacki i Żelków-Kolonia; 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 
Sp. z o.o.; 

22. Informacje Przewodniczącego Rady; 
23. Wolne wnioski, informacje; 
24. Zamknięcie obrad.              

 
 
Ad.2 
Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z XLIV Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
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Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawi Pan Henryk Brodowski Wójt 
Gminy Siedlce. Informacja została załączona do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4 
Debata na temat raportu o stanie Gminy; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił Raport o stanie Gminy Siedlce za 2021 rok. 
 
W debacie zabrali głos następujący Radni: 
 
Radna B. Gorzała poinformowała, że cyt.: Czytając raport o stanie gminy za rok 2021 uważam, że 
mamy powód do dumy i radości, że nasza mina tak dynamicznie się rozwija pomimo różnych zawirowań 
na świecie. Myślę, że dzięki dobrej współpracy Rady, Pana Wójta i pracowników możemy wykonywać 
tak dużo inwestycji, dużo zadań. W roku 2021 inwestycja budowy ulicy Wiosennej, Majowej wraz z 
chodnikami jest prawie ukończona, trwają prace kosmetyczne. Ulice te leżą na terenie Stoku Lackiego, 
ale służą nie tylko mieszkańcom tej miejscowości, ale gminy, a nawet powiatu. Jest to droga dojazdowa 
do zakładów pracy jak Mostostal, a druga z nich jest dojazdowa do drogi krajowej nr 2. Bardzo dziękuję 
Panu Wójtowi, kolegom i koleżankom z rady, Panu Wicewójtowi praz pracownikom gminy za wkład 
pracy włożony w tą inwestycję. Nie obyło się bez kłopotów, pierwsza firma nie wywiązała się z zadania, 
ale po zmianie firmy przez Pana Wójta zostało to wszystko naprawione. Prace zostały wykonane dosyć 
solidnie. Patrząc na całokształt pracy i ilość inwestycji na terenie naszej gminy jestem za absolutorium i 
wotum zaufania dla Pana Wójta. Dziękuję Panu Wójtowi za wsparcie dla dzieci z Ukrainy w tym trudnym 
czasie, bo załatwiając różne sprawy w ZGK widziałam duży transport kaszek Nestle, które zostały 
ufundowane przez Wójta”.  
 
Radna K. Kozak zabrała głos mówiąc, cyt.: „ Jako przewodnicząca Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i 
Spraw Społecznych po ostatnim wyjazdowym posiedzeniu, które odbyło się 19 maja stwierdzam, że na 
terenie gminy mamy 17 świetlic: Chodowie, Strzale, Nowym Opolu, Starym Opolu, Żelkowie-Kolonii, 
Rakowcu, Wołyńcach, Białkach, Żaboklikach, Golicach, Grubalach, Błogoszczy, Pruszynie, Pruszynie-
Pieńkach, Pruszynku, Ujrzanowie i Grabianowie. Obecnie trwa budowa świetlicy w Ujrzanowie, która 
ma zakończyć się w 2023 roku oraz rozpoczęła się budowa biblioteki z dużą salą widowiskową w Stoku 
Lackim, która ma zakończyć w 2023 roku. W bieżącym roku rozpocznie się również termomodernizacja 
świetlicy wiejskiej w Pruszynie połączona z budową windy. Ponadto trwają prace przygotowawcze 
dotyczące budowy świetlicy w Purzecu, Nowych Iganiach i rozbudowy świetlicy w Wołyńcach. Ze 
świetlic wiejskich mogą korzystać mieszkańcy gminy Siedlce po uprzednim skonsultowaniu z 
opiekunami. Opiekunowie świetlic wiejskich pracują w zależności od potrzeb mieszkańców. W 
świetlicach odbywają się również zajęcia edukacyjne, sportowe, kulturalne, taneczne oraz wszelkiego 
typu imprezy okolicznościowe. Budynki świetlic są w dobrym stanie technicznym, co roku są one 
doposażane z budżetu gminy, sołectwa przeznaczają swoje pieniądze, są remontowane. Część świetlic 
wymaga jeszcze remontu, ale to się sukcesywnie odbywa co zasługuje na udzielenie absolutorium dla 
Wójta Gminy Siedlce”. 
 
Radny L. Kamiński w dyskusji powiedział, cyt.: „Zarówno z raportu jak i wypowiedzi Pana Wójta na 
Komisji wynika, że najwięcej inwestycji zrealizowaliśmy w dziale oświata. Nie jestem przeciwny, bo 
inwestycje w człowieka zwłaszcza młodego jest najbardziej opłacalna byle by nie była ona za bardzo 
przesadna. Zarówno z raportu jak i innych danych statystycznych wynika, że ilość dzieci w naszej 
gminie się zmniejsza, a w związku z tym subwencja oświatowa również będzie mniejsza, a koszty 
utrzymania szkół wzrosną wraz ze wzrostem energii, gazu jak i płac. Na oświatę trzeba będzie 
zwiększyć środki i abyśmy naszym następcom nie zostawili z tego tytułu problemów. Gorzej natomiast 
przedstawia się realizacja inwestycji związanej z szeroko rozumianym bezpieczeństwem. W raporcie 
jest sprawozdanie, które złożyła policja i straż pożarna. Od 4 lat próbujemy opracować projekt budowy 
chodnika przy drodze krajowej nr 63 i nikt na dzień dzisiejszy nie potrafi mi odpowiedzieć kiedy zostanie 
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to zakończone. Zgodnie z porozumieniem zawartym między Generalną Dyrekcją Dróg Krajowych i 
Autostrad i gminą Siedlce inwestycja ma być zakończona do końca 2023 roku. Po ostatniej sesji 
pozornie poprawiła się sytuacja na drodze gminnej 1162. Na starej podbudowie położono nową 
nawierzchnię na całej szerokości, od krawędzi do słupów energetycznych. Powstaje pytanie którędy 
mają się poruszać piesi chcąc dojść na drugą stronę wsi i na przystanek. Ta nawierzchnia zrobiona jest 
solidnie. To nie jest jedyny problem w Ujrzanowie. Większość naszych dzieci uczęszcza do szkoły w 
Białkach. Lekcje rozpoczynają się i kończą o różnych godzinach, a autobus jest jeden o godzinie 7.30 i 
wraca około godziny 16.00. Innych możliwości nie ma, chyba, że ma się dziadków, którzy zawiozą i 
odwiozą. Dzieci nie mogą również korzystać z dojazdu rowerem. Droga serwisowa, którą kiedyś 
jeździliśmy jest niebezpieczna ze względu na duży ruch, ograniczenie jest do 50km/h, ale jeżdżą dużo 
szybciej. Droga gruntowa, taka którą dzieci mogłyby dojeżdżać została zniszczona przez samochody, 
które przebudowywały serwisówkę. Nie znalazłem również informacji na jaki cel wykorzystano środki z 
kaucji, którą gmina otrzymała od przedsiębiorstw budowalnych na ewentualne zniszczenie drogi, z 
których korzystali dojeżdżający do placu budowy. Uważam, że te pieniądze powinny być wykorzystane 
na terenie Ujrzanowa, bo to nasi mieszkańcy ponosili utrudnienia w związku z działalnością, skrobali 
glinę z asfaltu naniesioną przez samochody ciężarowe z placów budów. To nasze drogi zostały 
zniszczone i do tej pory nie zostały naprawione. Nie ma informacji również, że coś nam się nie udało, że 
nie zawsze rozsądnie wydawaliśmy pieniądze. W roku 2018 została wykonana dokumentacja na 
budowę świetlicy w Ujrzanowie. Wartość kosztorysowa tego zadania to było około 1.400.000,00zł. 
Gdyby budowa była rozpoczęta w 2019 roku prawdopodobnie koszty byłyby poniżej tej kwoty, bo wtedy 
tak przetargi przechodziły. W roku 2021 koszty budowy były około 1.818.000,00zł, w roku 2022 
podskoczyły do prawie 1.900.000,00zł. Podobnie była sytuacja z placem zabaw. W roku 2020 
brakowało 30.000zł, w roku 2021 plac zabaw kosztował 130.000zł. Nie udało nam się obronić studium, 
szkoda, bo jakieś koszty ponieśliśmy. Nie jestem zadowolony z tak dużej nadwyżki i wolnych środków w 
roku 2021. Wartość tych środków w roku 2021 sądzę, że o 50% byłaby większa jak w 2020 roku w 
związku z inflacją. Mówię o tym, aby na przyszłość takich sytuacji unikać. Nie wiem jaka to jest 
przyczyna, ale według mojej obserwacji wynika, że trochę braku współpracy między radnymi, 
pracownikami, urzędem gminy. Radni nie mogą się doprosić informacji od pracowników. Wygląda na to, 
aby pracownicy byli za bardzo zdyscyplinowani, albo przestraszeni. Prośba, aby dać więcej swobody 
kierownikom wydziałów, pracownikom, nie ograniczać im możliwości działania. W tej gminie 
jednoosobowo rządzić się nie da.” 
 
Radna A. Olszak w debacie powiedziała, cyt.: Wójtowie, Burmistrzowie i Prezydenci Miast mają 
ustawowy obowiązek do końca maja każdego roku przedstawić mieszkańcom i radnym raport o stanie 
gminy. Wprowadzony on został w 2018 roku i nie przyjął się na poziomie lokalnym, bo często słyszę od 
mieszkańców, że są z różnych rzeczy niezadowoleni, a kiedy mają taką możliwość nie chcą z niej 
skorzystać. To jest ten właśnie moment, w którym mają to ustawowe prawo do zadawania pytań 
oczywiście po wcześniejszym zgłoszeniu się do debaty i spełnieniu określonych, niezbyt wygórowanych 
warunków. Większość radnych w latach ubiegłych również nie zabierała głosu, a dyskusja kończyła się 
po kilku minutach. Opisując zawartość tego dokumentu ustawa wskazuje jednocześnie na 
podsumowanie działalności włodarza samorządu w roku poprzednim, w szczególności realizację 
programu strategii, uchwał Rady Gminy i budżetu obywatelskiego. Wnioski z analizy raportu o stanie 
gminy za 2021 rok dla każdego są inne. Przepisy dotyczące raportu o stanie gminy utożsamiają stan 
gminy z działalnością Wójta, jednak w moim odczuciu jest to błędem. Moim zdaniem powinien być on 
podstawą do rzetelnej dyskusji o stanie gminy w wielu aspektach. Gmina Siedlce to gmina 
obwarzankowa, jedna z wielu, których jest ponad 158 w całej Polsce, z czego 14 tak jak nasza ma 
siedzibę w mieście. Takie gminy jak Siedlce nazywane są przez specjalistów „pasażerem na gapę”. 
Mieszkańcy płacą podatki w gminie wiejskiej, ale korzystają z usług miejskich. Niektórzy Prezydenci 
mówią o nas, że gminy obwarzankowe to pasożyty. Mieszkańcy gmin wiejskich przyjeżdżają do miasta 
do pracy, do szkół, odwiedzają restauracje, robią zakupy, miasto inwestuje w infrastrukturę sportową, 
ośrodki kultury, w edukację. Od miasta mieszkańcy gminy wiejskiej oczekują udogodnień, przedłużania 
linii autobusowych do wsi czy możliwości korzystania z karty dużej rodziny, a niestety podatki 
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dochodowe płacą nie do miasta, a do gminy zasilając tym samym budżet gminy. Mieszkańcy gmin 
obwarzankowych intensywnie korzystają z usług publicznych zapewnionych przez miasto, ale nie 
dokładają się do budżetu miasta. My również korzystamy z infrastruktury miejskiej, a obserwując 
ostatnie wydarzenia na linii miasto – gmina stwierdzam, że jako samorząd wcale nie chcemy żyć w 
zgodnej symbiozie z miastem. Czy potrzebne jest udowadnianie kto jest silniejszy, kto mocniejszy. 
Nasza gmina przestaje być gminą rolniczą, a staje się sypialnią miasta więc dojście do porozumienia 
zarówno w kwestii MPK jak i składowiska odpadów jest priorytetem. Są w Polsce gminy mniejsze i 
biedniejsze  od naszej, ale i tak są bogatsze mające nawet mniej mieszkańców od nas. Jak informują 
specjaliści od finansów w 2021 roku budżety samorządów ogólnie wzrosły o 9,09%. Dlatego od kilku lat 
dzięki dobrej polityce państwa i programów rządowych budżety samorządów są coraz większe. 
Ważnym aspektem wysokości budżetów jest ilość mieszkańców i ich aktywność zawodowa. Jak 
analizuję struktury budżetu ostatnich lat to największe wpływy wynikają ze zwiększonej subwencji 
ogólnej, programów społecznych 500+ i 300+, z wpływu PIT udziały z wpływu podatku dochodowego od 
osób fizycznych tj. 108,24%, wpływy w podatku CIT od przedsiębiorców udziały z wpływu podatku 
dochodowego osób prawnych 122,90%, podatku od nieruchomości w gminie 118,45%, podatku od 
środków transportu 116,98%, podatku od czynności cywilno – prawnych186%, wpływu środków z 
rządowego funduszu inwestycji lokalnych z Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego na realizację zadań. 
Te zadania zostały przeznaczane na gminę: drogę w Purzecu oraz adaptację stołówki w Pruszynie. 
Wydatki bieżące w naszej gminie zrealizowane zostały na poziomie 92,82%, ale wydatki majątkowe już 
tylko na poziomie 83,5%. Zastanawia mnie także zadłużenie gminy, które na dzień 31.12.2021 roku 
wynosi 26.385.002,05 złotych. Składa się na nie pożyczka z WFOŚiGW ogółem na kwotę 7.755.002,05 
zł oraz kredyty bankowe na kwotę ogółem 18.630.000,00 zł. Ten stan jest o tyle niepokojący, że w 
przyszłości stosunek zaciągniętych kredytów do dochodu samorządu może spowodować zmniejszenie 
wykonywanych inwestycji w naszych miejscowościach. Trzeba tu podkreślić, że już od lipca bieżącego 
roku podatek dochodowy od osób fizycznych czyli PIT zostaje obniżony do 12%, a więc wpływ do 
budżetu gminy spadnie zmniejszając tym samym wpływy z tego tytułu. Nikt tego nie przewidział tworząc 
budżet w listopadzie. Zniknęły również środki 500+, 300+, co z zatrudnionymi osobami, które 
obsługiwały ten program w GOPS oraz czy nadal Wójt chce zadłużać gminę w świetle przedstawionych 
argumentów. W tym miejscu warto zauważyć dwie duże firmy na terenie gminy, które znacząco zasilają 
budżet naszej gminy. Jest to park handlowy Stop Shop Siedlce Białki, firma ta jest płatnikiem 
znaczących podatków. Druga firma to Firma Panatoni i też znacząco zasila budżet gminy. Cieszy fakt, 
że wielki biznes lokuje swoje oddziały na terenie naszej gminy co świadczy o naszym korzystnym 
położeniu na mapie inicjatyw biznesowych. Dzięki drogom o znaczeniu międzynarodowym i krajowym 
nasza gmina dostała kolejne zasilenie podatkowe w sumie bez żadnego wysiłku. Trzeba wyraźnie 
zaznaczyć, że gmina wydała jedynie decyzję środowiskową co jest jej obowiązkiem prawnym, szkoda 
tylko, że te firmy ulokowane zostały na terenach prywatnych mieszkańców, a jak widać w kolejnej 
kadencji niestety na grunty należące do gminy Siedlce nie potrafimy ściągnąć żadnego inwestora. 
Przeanalizowałam również dochody na mieszkańca naszej gminy i zestawiłam je z dochodami innych 
gmin w okolicy. Jeśli chodzi o dochody na mieszkańca to lepsze wyniki od nas ma najmniejsza w 
naszym regionie gmina Korczew i wyprzedziła nas o 11,84 zł na mieszkańca. Dla nas stanowi to 
wartość 219.667,52zł. Samorządność to samorządy sprawowane przez obywateli takie w założeniu 
ideologiczne. To mieszkańcy wiedzą najlepiej z jakimi problemami się zmagają, to oni najlepiej znają 
realia panujące w ich miejscowościach i to oni powinni współdecydować o sprawach lokalnych. W 
samorządzie decyzje są podejmowane zespołowo, kolegialnie razem wspólnie. Decyzje podjęte w 
samorządzie są wyrazem zbiorowej woli społeczności tworzącej samorząd, a nie woli jednej osoby. 
Informacja zawarta w raporcie o wykonaniu funduszu sołeckiego niestety nie zadowala. Już w ubiegłym 
roku m owiła o tym, że słabo została wykonana ustawa budżetowa w kwestii funduszu sołeckiego i ta 
sytuacja w tym roku powiela się. Podczas dyskusji na komisjach i sesjach Wójt ewidentnie wyklucza 
drugą stronę z debaty publicznej. Często retoryka Wójta polega na kompletnym ignorowaniu 
argumentów drugiej strony, a polityka to zbiorowa działalność na rzecz dobra wspólnego. Niestety to 
działanie można postrzegać tylko jako celowe rozpalanie zewnętrznych, wewnętrznych konfrontacji i 
traktowanie tego jako mechanizmu utrzymania władzy. Dobra gminy nie można traktować jako prywatny 
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folwark, bo my tutaj odpowiadamy za wszystkich mieszkańców. Sprawując funkcję radnej w tej kadencji 
i obserwując gminę poznaję prawdziwy plan Wójta, plan zawierający elementy autorytarnego modelu 
sprawowania władzy. System sprawowania władzy w naszej gminie nie jest transparenty. Uzależnienie 
radnych jest ogromne od Wójta. Widzę w tym konflikty interesów i dyskomfort moralny. Z moich 
obserwacji wynika, że przy obecnej ustawie samorządowej i ustawach powiązanych z ukształtowaniem 
samorządów, ani radni, ani mieszkańcy nie mają nic do powiedzenia nawet jeśli by chcieli. Uważam to 
za patologię. Samorządność w naszej gminie staje się parodią – czym stała się rada. Prawem lokalnej 
demokracji jest to, że radni są bezradni, bo są na smyczy, całkowicie spacyfikowani. Jest to 
spowodowane prywatnymi interesami niektórych radnych. Wtedy powstaje zobowiązanie i lojalność 
oraz podporządkowanie wobec Wójta, a ostatnim elementem jest coroczne uprawnienie Wójta do 
przedkładania planu budżetowego radnym, gdzie i tak 7układa się inwestycje tak, aby otrzymali je 
zaufani i wierni radni. Wtedy to wszelkie skargi, które mają wpływać na Wójta są bezzasadne, bo to w 
uchwale odrzuca większość zaufanych. Taki stan doprowadza do tego, że w samorządzie tworzy się 
absolutnie ponadpartyjna patologia, gdzie jedni oklaskują drugich i zachowują pozory. Kontrola 
wewnętrzna wobec Wójta nie istnieje, jest zazwyczaj słaba i celowo nieskuteczna. Przykładem jest 
nasza Komisja Rewizyjna. Czy można powiedzieć, że jest to układ zamknięty? Jest to prawdziwy 
problem naszego samorządu. Przez coroczny projekt budżetu gminy można stworzyć system nagród 
dla grzecznych radnych i bacik dla niegrzecznych radnych. Hasło, które Wójt powtarza zrównoważony 
rozwój gminy to niestety wytarty slogan. Zarówno raport jak i sprawozdanie z wykonania budżetu, 
załącznik inwestycyjny jednocześnie wskazują na wybrane miejscowości, w które Pan Wójt inwestuje i 
niestety z roku na rok to się powiela, a inwestycji nie rozkłada się proporcjonalnie.  Kultura jest 
wartością samą w sobie. Kultura i sztuka ma służyć prawdzie, dobru, pięknu. Kultura tak jak demokracja 
jest przestrzenią dialogu w duchu poszanowania wolności i różnorodności. Kultura to budowanie więzi 
społecznych i międzypokoleniowych. Jak ja obserwuję plakaty, gdzie organizatorem jest Wójt Gminy to 
widać, że pod pretekstem kultury promuje się kult jednostki. Nasza kultura nie jest niezależna. W mojej 
ocenie dzisiejsza kultura w gminie Siedlce jest idealnym produktem politycznej konsumpcji. Straciła 
niezależność i jest na usługach Wójta i politycznych towarzyszy. Na plakatach widzimy Wójta jako 
organizatora, później na scenie jako konferansjera, a na koniec jako recenzenta artystów, a i tak 
głównym celem nie jest niezależna twórczość, a otoczka wokół Wójta i ocieplanie wizerunku. 
Reasumując tą dziedzinę wielu mieszkańców jak również i ja dochodzimy do wniosku, że w gminnej 
kulturze nie chodzi już o to żeby robić dobrą kulturę tylko o to żeby miałam ona taki, a nie inny 
wydźwięk. Efektem końcowym tego procesu jest stłumiona kreatywność ludzi, którzy są powołani do 
szerzenia tej kultury w naszej gminie. Zwiększenie dostępu do kultury fizycznej i sportu w gminie w celu 
stopniowej poprawy stanu zdrowia mieszkańców powinno być naszym głównym celem. Niestety dostęp 
do uprawiania sportu jest tylko dla wybranych. Mieszkańcy skarżą się, że nie ma gruntów, na których 
mogliby w sołectwach zbudować boiska, bo zostały wyprzedane, więc gdzie dzieci po lekcjach mogą iść 
pograć w piłkę w swojej miejscowości. Zastanawia mnie także ile tak naprawdę dzieci i młodzieży z 
gminy Siedlce uprawia sport w WLKS, bo tak bardzo dotujemy ten klub. Z nazwy wynika, że 
Wojewódzki Ludowy Klub Sportowy w Siedlcach Iganie Nowe, ale adres ma Siedlce ulica 
Kazimierzowska 23, które więc obiekty znajdują się w Iganiach. WLKS dotuje zarówno Samorząd 
Województwa, Samorząd Powiatu i nasza gmina. W punktacjach między gminami chwalimy się 
sukcesami w WLKS - ie więc–coś się nie zgadza z rzetelnością tej punktacji. Jeśli tam ćwiczy masowo 
setki dzieci z gminy to jestem za wspieraniem, ale jeśli tylko jednostki to powinniśmy się zastanowić jak 
upowszechniać uprawianie sportu masowo w naszej gminie i to w wielu dyscyplinach, a nie tylko w 
podnoszeniu ciężarów, sumo czy zapasach. Ile mamy w gminie klubów sportowych i dlaczego tak 
bardzo wspieramy nie swoje. Często bywa tak, że sołectwo nie posiada nawet małego boiska do gry i 
przykładem jest Żelków – Kolonia. Jedna z większych miejscowości w naszej gminie, gdzie młodzież z 
naszego klubu sportowego musi jeździć na Orlik do Chodowa na drugi kraniec naszej gminy. Czy o to 
chodzi w wydawaniu środków publicznych na obce kluby sportowe”. 
 
Radna E. Wojtyra w debacie powiedziała, cyt.”  Według mnie raport przygotowany jest bardzo 
starannie, jest tu najważniejsza wiedza o funkcjonowaniu naszej gminy w 2021 roku. Był to trudny rok, 
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ale gmina bardzo dobrze sobie poradziła, dostosowała swoje zadania do bieżących potrzeb. Jako 
przewodnicząca Komisji Planowania, Budżetu i finansów musze powiedzieć, że dochody i wydatki na 
mnie robią wrażenie ponieważ jestem z tą gminą związana od 30 lat i widzę z roku na rok jak się budżet 
zwiększa i dużo więcej robimy. Droga do Purzeca wspólna z Powiatem, przeniesienie przepompowni, 
przedszkole, remont szkoły, pomoc przy remoncie pomieszczenia dla organizacji pozarządowej i hala 
sportowa. Przy szkołach dzieci mogą uprawiać sport, przy szkołach są boiska, Orlik, być może w 
przyszłości tych boisk będzie więcej, ale cieszymy się, że już w 2021 roku rozpoczęto przygotowanie i w 
tej chwili jest modernizacja kompleksu sportowego przy Zespole Oświatowo – Wychowawczym w 
Strzale. Ta modernizacja obejmuje wykonanie bieżni trzytorowej, skoczni w dal, renowację nawierzchni 
boiska trawiastego z trawy sztucznej wraz z malowaniem linii, modernizacja szatni kontenerowej, 
wymianę piłko chwytów. Termin zakończenia tej inwestycji 2022 rok. Za tą inwestycję, na którą 
naprawdę czekaliśmy jako mieszkańcy bardzo Panu Wójtowi dziękuję, radnym, pracownikom gminy, 
którzy są zaangażowani w imieniu własnym, w imieniu Pani Dyrektor szkoły, Pani Sołtys z Purzeca i 
nowej pani Sołtys z Chodowa. Ogólnie stan boisk wydaje mi się, że jest bardzo dobry, są one corocznie 
doinwestowywane, utrzymane są w porządku, należytej czystości i każdego roku w budżecie są 
przeznaczane środki finansowe na ten cel. Jest to często powiązane z zewnętrznymi środkami 
krajowymi i z Unii Europejskiej.  Boiska są ogrodzone, często przy tych boiskach są place zabaw czy 
siłownie zewnętrzne. Wszystkim bardzo dziękuję i jestem za absolutorium i wotum zaufania dla Pana 
Wójta.” 
 
Radny R. Chojecki w debacie powiedział, cyt.” Na komisjach wstrzymywałem się w sprawie 
absolutorium, uzależniałem to od studium czy przejdzie. Gratuluje odwago, to była dobra decyzja. Z 
tego względu będę głosował za. Jest w tym sprawozdaniu rubryka infrastruktura drogowa i techniczna. 
Przygotowałem tabelę, aby pokazać, którzy radni maja za co dziękować, a którzy nie. Sięgnąłem do 
raportu z tamtego roku i te same osoby się powtarzają, które miały za co dziękować. Przy kształtowaniu 
budżetu prosiłbym, aby asfaltowanie robić robić wszędzie, bo wszyscy mieszkańcy płaca podatki”.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Siedlce; 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/574/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania 
Wójtowi Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 3. 
 
Ad.5 
Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego Gminy Siedlce wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za rok 2021; 
 

 przedstawienie sprawozdań, 

 
Pani Agnieszka Wiadrowska Zastępca Skarbnika Gminy Siedlce omówiła sprawozdanie 
finansowe Gminy Siedlce; 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że wszystkie sprawozdania wpłynęły w 
terminie i zostały omówione na posiedzeniach Komisji Planowania, Budżetu i Finansów oraz 
Komisji Rewizyjnej, uwag do sprawozdań nie wniesiono. 

 odczytanie opinii RIO o przedłożonym przez Wójta Gminy Siedlce sprawozdaniu z wykonania 
budżetu Gminy Siedlce za rok 2021, 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza  odczytał  Uchwałę Nr 3.e./276/2022 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 02.05.2022 r. w sprawie wydania opinii o 
przedłożonym przez Wójta Gminy Siedlce sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Uchwała została załączona do protokołu, uwag nie wniesiono. 

 odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 
Siedlce, 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej Radny Stanisław Kosyl  odczytał wniosek w sprawie 
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Siedlce z tytułu wykonania budżetu gminy za rok 2021 z dnia 
04.05.2022 r. który został załączony do protokołu. 

Uwag do wniosku nie wniesiono. 

 odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną 
wniosku o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Siedlce, 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza odczytał Uchwałę Nr 3.f./24/2022  Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12.05.2022 r. w sprawie opinii o Wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Siedlce, dotyczącym absolutorium dla Wójtowi Gminy za 2021 r., która została 
załączona do protokołu. 

Uwag do opinii nie wniesiono. 

 dyskusja, 

Brak głosów w dyskusji. 

 

 podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy Siedlce 
oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok; 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/575/2021 w sprawie zatwierdzenia rocznego 
sprawozdania finansowego Gminy Siedlce oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Siedlce za 
2021 rok,  została podjęta głosami:  

za - 15,  
przeciw – 0,  
wstrzymujące się – 0. 

 

 podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Siedlce absolutorium z wykonania 
budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok, 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
Uwag i wniosków nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/576/2021 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 
Siedlce absolutorium z wykonania budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok,  została podjęta głosami:  

za - 15,  
przeciw – 0,  
wstrzymujące się – 0. 

 
Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy. 
Przewodniczący obrad wznowił obrady Sesji. 
 
Radna Z. Guzek opuściła Sesję rady Gminy Siedlce. 
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Ad.6 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022  rok; 
 
Pani Agnieszka Wiadrowska Zastępca Skarbnika Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/577/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2022 rok,  została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Pani Agnieszka Wiadrowska Zastępca Skarbnika Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/578/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 8 
Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/579/2022 w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Warszawie,  została podjęta głosami: za -13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 9 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci i wyżywienie w żłobku prowadzonym przez 
Gminę Siedlce; 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych i otrzymał pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/580/2022 w sprawie ustalenia opłaty za pobyt 
dzieci i wyżywienie w żłobku prowadzonym przez Gminę Siedlce,  została podjęta głosami: za -13, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 
marca 2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 
należności podatkowych pobranych od osób fizycznych; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/581/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso należności podatkowych pobranych od osób fizycznych, została 
podjęta głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 
r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, wyznaczenia 
inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/582/2022 w sprawie zmiany uchwały Nr 
VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 marca 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso, została podjęta głosami: za - 13, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
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Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/583/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości 
stanowiącej własność Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/584/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się 
– 0. 
 
Ad.14 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 
Golice; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/585/2022 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Golice, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej rozliczania 
oraz kontroli zleconego zadania, udzielanych z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom ogrodowym 
prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Gminy Siedlce; 
 
Pan Rafał Trochimiuk Radca Prawny omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/586/2022 w sprawie określenia trybu 
postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej rozliczania oraz kontroli zleconego zadania, udzielanych 
z budżetu Gminy Siedlce stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na 
obszarze Gminy Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.16 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 148, 149, 150 we wsi Stare Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/587/2022 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 148, 149, 150 we wsi Stare Opole, w 
gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.17 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 475/11, 475/13, 475/16, 475/17, 475/18, 475/9, 511/2, 545/7, 601 we wsi Żelków-
Kolonia, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/588/2022 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 475/11, 475/13, 475/16, 475/17, 
475/18, 475/9, 511/2, 545/7, 601 we wsi Żelków-Kolonia, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za 
- 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.18 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Nowe Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, 
Ujrzanów, Żelków-Kolonia; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Przewodniczący obrad przystąpił do zaopiniowania wniesionych uwag zamieszczonych w załączniku nr 
2 projektu uchwały – Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia do projektu miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Nowe 
Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, Ujrzanów, Żelków-Kolonia. 
  
Uwaga Nr 1 z załącznika nr 2 - Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Nowe 
Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, Ujrzanów, Żelków-Kolonia; 
 
W wyniku głosowania: za – 0, przeciw – 13, wstrzymujących się  - 2 uwaga nie została 
nieuwzględniona. 
 
Uwaga Nr 2 z załącznika nr 2 - Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Nowe 
Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, Ujrzanów, Żelków-Kolonia; 
 
W wyniku głosowania: za – 2, przeciw – 12, wstrzymujących się  - 0 uwaga nie została 
nieuwzględniona. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji i udzieleniu wyjaśnień ze strony Urzędu Gminy uwag i wniosków do projektu 
uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/589/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych 
Nowe Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, Ujrzanów, Żelków-Kolonia, została podjęta głosami: za - 13, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 1. 
 
Ad.19 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 
terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych Stok Lacki i Żelków-Kolonia; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/590/2022 w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych 
Stok Lacki i Żelków-Kolonia, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.20 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 
Dystrybucja S.A.; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/591/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A, została podjęta głosami: za - 13, 
przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.21 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 
z o.o.; 
 
Pan H. Brodowski Wójt Gminy Siedlce omówił projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr XLV/592/2022 w sprawie wyrażenia zgody na 
ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 
0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.22 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o: 

 Zawiadomienie o przetargu na przebudowę dróg gminnych – nr 360810W (u. Majowa) oraz 
360826W (ul. Wiosenna i ul. Baśniowa) w miejscowości Stok Lacki – Folwark i Ujrzanów”; 

 Zawiadomienie o przetargu na budowę brakujących odcinków sieci wodociągowej na terenie 
gminy Siedlce – Budowa sieci wodociągowej DN110 do budynków mieszkalnych w msc. 
Grubale; 

 
Ad. 23   
Wolne wnioski, informacje; 
 
Nie podjęto dyskusji. 
 
Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady XLV Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na XLV Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  XLV/574/2022 w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Siedlce; 

2.  XLV/575/2022 
w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy 
Siedlce oraz sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok; 

3.  XLV/576/2022 w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Siedlce absolutorium z wykonania 
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budżetu Gminy Siedlce za 2021 rok; 

4.  XLV/577/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2022 rok; 

5.  XLV/578/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

6.  XLV/579/2022 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie; 

7.  XLV/580/2022 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłaty za pobyt dzieci i wyżywienie 
w żłobku prowadzonym przez Gminę Siedlce; 

8.  XLV/581/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/33/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 
marca 2015 r. w sprawie określenia inkasentów i ustalenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso należności podatkowych pobranych od osób 
fizycznych; 

9.  XLV/582/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr VIII/34/2015 Rady Gminy Siedlce z dnia 26 
marca 2015 r. w sprawie zarządzenia poboru opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso; 

10.  XLV/583/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 
trybu zawarcia umowy dzierżawy i dzierżawę nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Siedlce; 

11.  XLV/584/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Siedlce; 

12.  XLV/585/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w 
miejscowości Golice; 

13.  XLV/586/2022 

w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji, sposobu jej 
rozliczania oraz kontroli zleconego zadania, udzielanych z budżetu Gminy 
Siedlce stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody 
działkowe na obszarze Gminy Siedlce; 

14.  XLV/587/2022 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 148, 149, 150 we wsi Stare Opole, w gminie Siedlce; 

15.  XLV/588/2022 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 475/11, 475/13, 475/16, 475/17, 475/18, 475/9, 511/2, 
545/7, 601 we wsi Żelków-Kolonia, w gminie Siedlce; 

16.  XLV/589/2022 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych 
Nowe Iganie, Pruszyn-Pieńki, Pruszynek, Ujrzanów, Żelków-Kolonia; 

17.  XLV/590/2022 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego na terenie gminy Siedlce w części obrębów geodezyjnych 
Stok Lacki i Żelków-Kolonia; 

18.  XLV/591/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.; 

19.  XLV/592/2022 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
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Hanna Krzemińska 


